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Protokół Nr 1/24 
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Rady Miasta Bielsk Podlaski 
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Posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbyło się w siedzibie Urzędu Miasta Bielsk Podlaski, przy ul. 
Kopernika 1, sala nr 302 w godz. 14:00-15:25. Według listy obecności obecni byli: Przewodniczący 
Komisji Witold Sysuła, Członkowie Komisji Karol Boćkowski, Piotr Daniło i Tomasz Hryniewicki.  

W posiedzeniu uczestniczyli także: Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos, Sekretarz 
Miasta Jolanta Mierzwińska, Skarbnik Miasta Anna Szkoda, Kierownik Referatu Gospodarki 
Przestrzennej Paweł Korniluk (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do papierowej wersji 
protokołu). 
 
Dotyczy punktu nr 1 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Komisji Witold Sysuła otworzył posiedzenie Komisji i powitał wszystkich zebranych. 
Poinformował, że wszystkie posiedzenia Komisji będą transmitowane i udostępniane w czasie 
rzeczywistym na stronie internetowej urzędu. Obecność osób niebędących radnymi ani osobami 
publicznymi jest równoznaczna z wyrażeniem zgody na utrwalanie i rozpowszechnianie ich 
wizerunku utrwalonego za pośrednictwem kamery. Przypomniał członkom Komisji, aby nie 
upubliczniali danych osób fizycznych bez ich zgody, bo można być pociągniętym do 
odpowiedzialności, jeżeli takie dane zostaną ujawnione.  
Następnie poprosił członków Komisji o sprawdzenie obecności za pomocą zakładki „Kworum”. 
Stwierdził, że wszyscy są obecni i posiedzenie jest prawomocne.  
 
Dotyczy punktu nr 2 
Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji Witold Sysuła odczytał zaproponowany prządek posiedzenia:  
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 
3. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji. 
4. Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta. 
5. Opracowanie planu pracy Komisji na II półrocze 2024 r. 
6. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 
Przewodniczący Komisji Witold Sysuła zapytał, czy ktoś ma zastrzeżenia do porządku posiedzenia. 
Wobec braku uwag uznał, że Komisja przyjęła zaproponowany porządek obrad. 
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Dotyczy punktu nr 3 
Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji Witold Sysuła otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
Zapytał, czy są jakieś propozycje. Wobec braku chętnych do dyskusji, Przewodniczący Komisji Witold 
Sysuła zaproponował kandydaturę Pana Tomasza Hryniewickiego. Zapytał, czy Pan Tomasz wyraża 
zgodę, by zostać Zastępcą Przewodniczącego Komisji. 
 
Członek Komisji Tomasz Hryniewicki nie wyraził zgody.  
 
Przewodniczący Komisji Witold Sysuła zaproponował kandydaturę Pana Piotra Daniły. Zapytał, czy 
Pan Piotr wyraża zgodę, by zostać Zastępcą Przewodniczącego Komisji. 
 
Członek Komisji Piotr Daniło nie wyraził zgody. 
 
Przewodniczący Komisji Witold Sysuła zaproponował kandydaturę Pana Karola Boćkowskiego. 
Zapytał, czy Pan Piotr wyraża zgodę, by zostać Zastępcą Przewodniczącego Komisji. 
 
Członek Komisji Karol Boćkowski wyraził zgodę. 
 
Przewodniczący Komisji Witold Sysuła poddał pod głosowanie kandydaturę Pana Karola 
Boćkowskiego na stanowisko Zastępcy Przewodniczącego Komisji Finansów i Budżetu Miasta. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji - Karol Boćkowski 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Piotr Daniło, Tomasz Hryniewicki, Witold Sysuła 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Karol Boćkowski 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Witold Sysuła podał wyniki głosowania i 
stwierdził, że Zastępcą Przewodniczącego Komisji Finansów i Budżetu Miasta został Pan Karol 
Boćkowski. 
 
Dotyczy punktu nr 4 
Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta. 
 
Sprawozdanie zarządu z działalności Spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa KZN-Podlaskie Sp. 
z o.o. z siedzibą w Łapach za rok 2023.  
 
Przewodniczący Komisji Witold Sysuła otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji Witold Sysuła uznał, że członkowie 
Komisji zapoznali się z przedłożonym sprawozdaniem. 
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Informacja z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej S.A. w Bielsku Podlaskim 
za 2023 rok. 
 
Przewodniczący Komisji Witold Sysuła otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji Witold Sysuła uznał, że członkowie 
Komisji zapoznali się z przedłożoną informacją. 
 
Informacja z działalności Przedsiębiorstwa Komunalnego sp. z o.o. w Bielsku Podlaskim w 2023 
roku. 
 
Przewodniczący Komisji Witold Sysuła otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji Witold Sysuła uznał, że członkowie 
Komisji zapoznali się z przedłożoną informacją. 
 
Informacja z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Oczyszczania sp. z o.o. w Bielsku Podlaskim 
w 2023 roku. 
 
Przewodniczący Komisji Witold Sysuła otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji Witold Sysuła uznał, że członkowie 
Komisji zapoznali się z przedłożoną informacją. 
 
Rozpatrzenie Raportu o stanie Miasta Bielsk Podlaski za 2023 r. oraz podjęcie uchwały w sprawie 
udzielenia Burmistrzowi Miasta Bielsk Podlaski wotum zaufania. 
 
Przewodniczący Komisji Witold Sysuła otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Członek Komisji Piotr Daniło zapytał o budowę żłobka miejskiego, który jest ujęty w raporcie. Na 
jakim etapie jesteśmy z pracami? Czy już zostały rozpoczęte jakieś prace budowlane? Wiemy gdzie 
jest lokalizacja tego żłobka, ale jak wygląda stan przygotowań do budowy i ewentualne rozpoczęcie 
budowy? 
 
Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos oznajmiła, że dopiero przebrnęli przez taką burzę mózgów, 
ponieważ Rada Rodziców Przedszkola, przy której ma powstać żłobek, napisała petycję, w której nie 
zgodziła się z usytuowaniem tego żłobka. Po burzliwych spotkaniach i dokładnym przeglądzie tej 
całej sytuacji stwierdzono, że inwestycja rozpocznie się, ponieważ nie możemy sobie pozwolić na 
stratę takiego dofinansowania. Byłoby to niegospodarnością. Wiadomo, że to usytuowanie nie jest 
najlepsze, ponieważ ul. Kościuszki bardzo się zagęści. Tam jest szkoła, sąd, przedszkole i będzie 
żłobek. Tam są jeszcze inne instytucje i jeśli chodzi o ciąg komunikacyjny, uciążliwość będzie 
naprawdę bardzo widoczna. Dodatkowo jest jeszcze problem z wjazdem do przedszkola od ul. 3 
Maja, który ciągle jest przedmiotem dyskusji – czyje to i kto to ma remontować. Poinformowała 
jednak, że w tym temacie Pan Burmistrz podjął już pewne kroki, prowadzi rozmowę ze Spółdzielnią 
Mieszkaniową i z właścicielami tego gruntu. Stwierdziła, że może ten problem uda się rozwiązać. 
Poinformowała, iż na razie podjęli decyzję, że ruszają z inwestycją. Jest dofinansowanie i ogłoszony 
przetarg, także czekają na kolejne kroki. Oznajmiła, że na pewno podejmują się tej inwestycji. Petycja 
petycją, ale trzeba ruszać dalej. 
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Komisji Witold Sysuła zamknął dyskusję 
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i poddał pod głosowanie rozpatrzenie raportu oraz projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie Raportu o stanie Miasta Bielsk Podlaski za 2023 r. oraz podjęcie uchwały w sprawie 
udzielenia Burmistrzowi Miasta Bielsk Podlaski wotum zaufania. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 1, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (1) 
Piotr Daniło 
PRZECIW (1) 
Witold Sysuła 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Karol Boćkowski, Tomasz Hryniewicki 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Witold Sysuła podał wyniki głosowania i 
stwierdził, że Komisja zapoznała się z przedłożonym raportem. Głosowanie nad projektem uchwały 
nie przyniosło rozstrzygnięcia (1 członek Komisji głosował za, 1 przeciw i 2 członków wstrzymało się 
od głosu). 
 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Bielsk Podlaski za 
2023 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 r. 
 
Przewodniczący Komisji Witold Sysuła otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji Witold Sysuła zamknął dyskusję i poddał 
pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Bielsk Podlaski za 
2023 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 r. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (2) 
Piotr Daniło, Witold Sysuła 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Karol Boćkowski, Tomasz Hryniewicki 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Witold Sysuła podał wyniki głosowania i 
stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Bielsk Podlaski absolutorium za 2023 
rok. 
 
Przewodniczący Komisji Witold Sysuła otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji Witold Sysuła zamknął dyskusję i poddał 
pod głosowanie projekt uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Bielsk Podlaski absolutorium za 2023 
rok. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (2) 
Piotr Daniło, Witold Sysuła 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Karol Boćkowski, Tomasz Hryniewicki 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Witold Sysuła podał wyniki głosowania i 
stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej Narodzenia NMP 
i Św. Mikołaja w Bielsku Podlaskim na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub 
robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej 
ewidencji zabytków. 
 
Przewodniczący Komisji Witold Sysuła otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Skarbnik Miasta Anna Szkoda poinformowała, że tę uchwałę podejmujemy w celu rozpoczęcia prac 
przez Parafię. Co prawda Parafia prowadzi prace już od bardzo dawna, bo na ich wniosek Miasto 
przygotowało wniosek i złożyło o dofinansowanie z środków z Programu Rządowego. Tych środków 
zostało przyznanych 1 mln 100 tys. zł. Pozostała kwota – 22.448,98 zł to jest wkład Miasta w tę 
inwestycję. Po podjęciu tej uchwały Parafia będzie mogła rozpocząć postępowanie przetargowe. 
Wyjaśniła, że właśnie dlatego jest projekt uchwały i to będzie miało swoje konsekwencje również w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej, ponieważ ta dotacja została wprowadzona jako zadanie 2-letnie 
do Wieloletniej Prognozy Finansowej. Dodała, że prace będą realizowane w latach 2024-2025, 
jednak zapłata środków dla wykonawcy nastąpi w całości w 2025 roku, dlatego też w tym roku 
środków w budżecie nie ma ani tych po stronie dochodów, ani po stronie wydatków, one są 
zabezpieczone dopiero w 2025 r. w Wieloletniej Prognozie Finansowej.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji Witold Sysuła zamknął dyskusję i poddał 
pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej Narodzenia NMP i 
Św. Mikołaja w Bielsku Podlaskim na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub 
robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej 
ewidencji zabytków. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Karol Boćkowski, Piotr Daniło, Tomasz Hryniewicki, Witold Sysuła 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Witold Sysuła podał wyniki głosowania i 
stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2024 r. 
 
Przewodniczący Komisji Witold Sysuła otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Skarbnik Miasta Anna Szkoda poinformowała, że będzie tradycyjnie mówiła o zmianach i w 
budżecie, i w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Powie o najważniejszych kwotach, które tutaj 
zostały zawarte. Po stronie dochodów bieżących kwota 23.500 zł występuje zarówno po stronie 
dochodów jak i wydatków. Jest to kwota dofinansowania z Województwa Podlaskiego w ramach 
Współpracy z Podlaskimi Radami Seniorów i tu będzie realizowane zadanie: „Coś dla ciała i coś dla 
ducha seniorów”.  
Poinformowała, że po stronie dochodów majątkowych wprowadzają dwie ważne pozycje: 259.530 zł 
i 242.261 zł. Są to dochody pochodzące z niezrealizowanych wydatków niewygasających. W 
ubiegłym roku została podjęta uchwała o realizacji zadania: Budowa ul. Obwodowej od ul. 11 
Listopada do ul. Rejonowej w Bielsku Podlaskim – dokumentacja projektowa” oraz zadania 
„Przebudowa boiska wraz z modernizacją zaplecza techniczno-funkcjonalnego na terenie MOSiR w 
Bielsku Podlaskim– Etap II”. Wyjaśniła, że te inwestycje nie będą dokończone do 30 czerwca z 
różnych powodów, bo warunkiem utrzymania możliwości płacenia z wydatków niewygasających jest 
realizacja płatności do 30 czerwca następnego roku budżetowego. Zapłata na pewno już nie nastąpi 
do 30 czerwca. W związku z tym te dwie kwoty są przyjmowane po stronie dochodów jako dochody 
budżetu 2024 roku, to po stronie wydatków są wprowadzane dwa nowe odrębne zadania 
inwestycyjne, właśnie ta „Budowa ul. Obwodowej – dokumentacja projektowa” i „Przebudowa 
boiska wraz z modernizacją zaplecza techniczno-funkcjonalnego na terenie MOSiR w Bielsku 
Podlaskim– Etap II” w tych wymienionych wysokościach.  
Poinformowała, że 100 tys. zł po stronie dochodów pochodzi z dofinansowania z Podlaskiego Urzędu 
Wojewódzkiego na zadanie inwestycyjne: „Wzmocnienie bezpieczeństwa w miejscach publicznych w 
Bielsku Podlaskim poprzez budowę oświetlenia i systemu monitoringu miejskiego”. Wyjaśniła, że 100 
tys. zł pochodzi ze środków zewnętrznych, bezzwrotnych, natomiast 153.750 zł to jest wkład własny, 
ponieważ zadanie w całości będzie opiewało na kwotę 253.750 zł i będzie obejmowało monitoring 
naszych terenów parkowych, czyli plac zabaw przy ul. Rejtana, park przy ul. Jagiellońskiej, Park 
Królowej Heleny, Park Aleksandra Jagiellończyka Króla Polski. Dodała, że na ten wkład własny 
proponują przeznaczyć środki pochodzące z opłat ze sprzedaży napojów alkoholowych o 
pojemnościach do 300 ml, czyli tzw. „małpkowe”, które stanowi dochody miasta. Stwierdziła, że ten 
monitoring będzie służył głównie przeciwdziałaniu właśnie spożywania alkoholu oraz 
nieodpowiednim zachowaniom w miejscach publicznych, które powinny służyć rekreacji, 
wypoczynkowi. W pobliżu tych miejsc znajdują się szkoły, przedszkola i w związku z tym wydatek na 
ten monitoring jest zabezpieczany. 
Poinformowała, że zmniejsza się plan wydatków o 11 tys. zł na realizację zadania „Poprawa 
dostępności przestrzeni publicznej w budynkach Urzędu Miasta”. Wyjaśniła, że chodzi o budynek 
przy ul. Kopernika 3. Dodała, że te 11 tys. zł jest przesuwane na zadanie „Poprawa układu 
komunikacyjnego miasta”.  
Oznajmiła, że po stronie wydatków jest jeszcze kwota 19.383 tys. zł, która będzie przeznaczona na 
wykonanie odwodnienia na terenie MOSiR-u. Wyjaśniła, że po zakończeniu inwestycji okazało się, że 
pewne wody opadowe muszą być odprowadzone w inny sposób niż to było przewidziane w 
projekcie, więc te środki są niezbędne. 
Na koniec poinformowała, że w wyniku zmian wynik budżetu to nadwyżka w wysokości 2.400.000 zł i 
ta nadwyżka będzie przeznaczona na wykup obligacji i spłatę pożyczki zaciągniętej w latach 
poprzednich. Dodatkowo, w załączniku nr 2 do Wieloletniej Prognozy Finansowej jest wprowadzone 
wspomniane już wcześniej nowe przedsięwzięcie – dotacja dla Parafii Rzymskokatolickiej. 
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Członek Komisji Piotr Daniło (Ad Vocem) odniósł się do dwóch pozycji w budżecie, czyli 
dokumentacji na ul. Obwodową i budowy stadionu MOSiR-u. Zapytał, czy dobrze rozumie, że chodzi 
tylko i wyłącznie o zabezpieczenie środków na płatność, która nastąpi w późniejszym terminie, 
jednak same zadania nie są zagrożone brakiem realizacji? Dopytał, czy chodzi wyłącznie o to, żeby po 
prostu umożliwić późniejsze wypłacenie środków niż zaplanowano do tej pory, do 30 czerwca? 
 
Skarbnik Miasta Anna Szkoda oznajmiła, że otrzymała informację z Referatu Inwestycji i Zamówień 
Publicznych, że zadanie będzie zrealizowane, natomiast nie ma możliwości dokonania płatności do 
30 czerwca. Ten termin jest niewzruszalny, ponieważ wynika z ustawy. 
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Komisji Witold Sysuła zamknął dyskusję 
i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2024 r. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Karol Boćkowski, Piotr Daniło, Tomasz Hryniewicki, Witold Sysuła 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Witold Sysuła podał wyniki głosowania i 
stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Bielsk Podlaski na lata 2024-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 
2024-2036. 
 
Przewodniczący Komisji Witold Sysuła otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji Witold Sysuła zamknął dyskusję i poddał 
pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Bielsk Podlaski na lata 2024-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 
2024-2036. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Karol Boćkowski, Piotr Daniło, Tomasz Hryniewicki, Witold Sysuła 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Witold Sysuła podał wyniki głosowania i 
stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie miasta Bielsk Podlaski konsultacji 
społecznych w sprawie Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 2025 rok. 
 
Przewodniczący Komisji Witold Sysuła otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
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Skarbnik Miasta Anna Szkoda na wstępie oznajmiła, że Budżet Obywatelski zawsze rodzi wiele 
dyskusji. W związku z tym zwróciła się z prośbą o dyskusję i uwagi albo na Komisji, albo po Komisji po 
to, żeby jeszcze do sesji można było nanieść ewentualne zmiany bądź też zaproponować je w dniu 
sesji. 
W porównaniu do poprzednich edycji zmiany dotyczą głównie kwoty – została ona podniesiona o 
100 tys. zł, w poprzednich edycjach było to 400 tys. zł, ale ze względu na zmiany cen zaproponowano 
500 tys. zł. Odstąpiono również od głosowania tradycyjnego. Dotychczas było tak, że powoływana 
była komisja, która przez tydzień bądź dłużej przyjmowała osoby zainteresowane oddaniem głosu w 
formie tradycyjnej. Dodatkowo można było głosować w formie elektronicznej na platformie 
internetowej dedykowanej Budżetowi Obywatelskiemu. Poinformowała, że w formie tradycyjnej 
było oddawanych tylko około 10% głosów. Na 2932 osoby, które zagłosowały w 2023 roku, tylko 294 
zagłosowały w sposób tradycyjny. Pozostałe głosy zostały oddane elektronicznie. Żeby wyjść 
naprzeciw ludziom, którzy mają problem z dostępem do Internetu bądź z obsługą platformy, 
proponujemy w zamian za to uruchomienie jednego stanowiska w Urzędzie Miasta, aby każda osoba 
mogła przyjść i oddać tutaj głos. Pracownik pomoże w dostępie do platformy. Warunkiem jest 
posiadanie telefonu komórkowego, na którym można będzie odebrać SMS. Myślę, że w tym roku 
tych głosujących w sposób tradycyjny byłoby jeszcze mniej ze względu na to, że Pan Burmistrz 
zapowiedział, że w projekcie budżetu do 15 listopada umieści również Festiwal Pod Opieką 
Bogurodzicy. Zgłaszanie tej imprezy w ramach Budżetu Obywatelskiego generowało to, że wiele osób 
w wieku starszym przychodziło i oddawało głos w sposób tradycyjny. Także takie dwie znaczące 
zmiany wprowadziliśmy do zasad Budżetu Obywatelskiego w porównaniu do poprzednich edycji. 
Oznajmiła, że są otwarci na zmiany, w związku z tym zwróciła się o członków Komisji z prośbą, że jeśli 
mają jeszcze jakieś inne propozycje, to bardzo by chciała, żeby to wybrzmiało do sesji.  
 
Przewodniczący Komisji Witold Sysuła poinformował, że ma uwagi do projektu uchwały. Jego 
zdaniem w Regulaminie w § 1 pkt 8 jest zapis skądinąd i słuszny, jednak mało precyzyjny. Mówi on o 
tym, że zadania inwestycyjne nie mogą generować wysokich kosztów eksploatacji, to jest takich, 
które w znaczny sposób mogą wpłynąć na wydatki budżetu miasta. Według niego ten zapis 
komponuje się w charakter Budżetu Obywatelskiego, ponieważ Budżet Obywatelski to są innymi 
słowy konsultacje społeczne. Wyjaśnił, że konsultuje się z obywatelami jakieś inwestycje, projekty, 
jednak mimo tego, iż Komisja uzna, że dany projekt, będzie realizowany, to potem z różnych 
powodów ten projekt może być odrzucony właśnie dlatego, że to są konsultacje społeczne. Tak było i 
tak chyba jest w tej chwili. 
Odniósł się do wcześniejszych propozycji na temat Budżetu Obywatelskiego sugerujących, że 
projektów nie powinny zgłaszać przedstawiciele jednostek organizacyjnych Miasta. Stwierdził, że 
czytając ten Regulamin nie odnalazł zapisu wprowadzającego takie obostrzenia. Z tego co pamięta 
bywało tak, że jakaś jednostka, chcąc zrealizować jakieś zadanie inwestycyjne i z różnych powodów 
nie dostając pieniędzy, prawdopodobnie w ramach budżetu miasta, próbowała obejść te wymogi 
poprzez Budżet Obywatelski i niejednokrotnie to było możliwe. Wydawało mu się, że w tym 
projekcie to zostanie ujęte, zwłaszcza, że o tym się mówiło. On jednak nie widzi takich zapisów, które 
by wprowadzały tego rodzaju obostrzenia.  
 
Skarbnik Miasta Anna Szkoda stwierdziła, że tutaj może bardziej by poszli w kierunku wykluczenia 
inwestycji na terenach naszych jednostek, ponieważ przykładem może być MOSiR, który w tamtym 
roku w ramach Budżetu Obywatelskiego otrzymał najwięcej głosów i w tym kierunku poszło 
rozstrzygnięcie tego głosowania, jednakże sam MOSiR nie był zgłaszającym. Zauważyła, że Komisja 
Finansów i Budżetu Miasta jest już drugą komisją, która zwraca na to uwagę. To daje podstawę do 
tego, żeby jeszcze do sesji przygotować zmianę Regulaminu albo przynajmniej przygotować się na tę 
zmianę do sesji, żeby w sprawny sposób móc to zmienić. Dodała, że nie mają innej możliwości 
konsultacji z radnymi, jakby konsultacji przed konsultacjami, jak jedynie zaproponowanie wersji 
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projektu uchwały i wysłuchanie uwag, dlatego też jeżeli taka jest wola radnych, to oczywiście ta 
zmiana zostanie przygotowana. 
 
Członek Komisji Piotr Daniło (Ad Vocem) zauważył, że w Regulaminie nie znalazł żadnego zapisu 
dotyczącego utworzenia w Urzędzie odpowiedniej komórki, tak aby umożliwić oddanie głosu 
osobom, które mają problemy z głosowaniem internetowym. Zapytał, czy Regulamin zostanie 
uzupełniony o taki zapis, ponieważ na ten moment nie jest przewidziana możliwość głosowania w 
taki sposób przez mieszkańców. 
 
Skarbnik Miasta Anna Szkoda oznajmiła, że nie ma takiego zapisu. Wyjaśniła, że w regulaminie jest 
trudno to określić, ponieważ nie ma komórki dedykowanej dla tego działania. To po prostu jest 
robione w ramach Referatu Finansowo-Budżetowego, ewentualnie też przy wsparciu Referatu 
Obsługi Burmistrza i Rady Miasta oraz Referatu Organizacyjno-Gospodarczego. Dodała, że deklarują 
ze swojej strony taką możliwość, ponieważ zależy im przede wszystkim na tym, żeby ten Budżet 
Obywatelski po prostu wyszedł jako część budżetu na następny rok, żeby zagłosowało jak najwięcej 
osób, żeby frekwencja była godna Bielska, a nie spadała z roku na rok. Poinformowała, że to będzie 
w informacji dla mieszkańców zachęcającej do oddania głosów. Wyjaśniła, że nie zawierali tego w 
Regulaminie, ponieważ jest to element głosowania elektronicznego. W Regulaminie jest o tym 
mowa.  
 
Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos (Ad Vocem) odniosła się do słów Pana Przewodniczącego 
w sprawie tego, kto może składać projekt do Budżetu Obywatelskiego. Wyjaśniła, że kilka lat temu 
wykluczyli szkoły, ponieważ one zwyciężyłyby z każdym, bo jeżeli szkoła głosuje, to głosuje ogromna 
społeczność, dlatego też szkoły nie mogą głosować.  
Zauważyła, że jednostką, która na pewno angażowała się w Budżet Obywatelski, jest MOSiR, który, 
tak jak dziś usłyszała: „gdyby nie Budżet Obywatelski, mało by tam powstało”. Przyznała, że MOSiR 
na pewno bardzo mocno wspierał się Budżetem Obywatelskim, bo na przykład pierwszy Skatepark 
powstał właśnie dzięki temu, że był Budżet Obywatelski.  
Stwierdziła, że nad Budżetem Obywatelskim na pewno trzeba będzie popracować, a te inwestycje, 
które będą powstawać, powinny się wkomponować w jakąś wizję miasta. Dodała, że są już tutaj takie 
wprowadzenia, że każda inwestycja powinna być obliczona całościowo – nie tylko ile będzie 
kosztować sama inwestycja, ale też to, co się wokół tej inwestycji dzieje, czyli plan 
zagospodarowania, cała dokumentacja, koszty utrzymania tej inwestycji. Podała przykład fontanny i 
tężni. Stwierdziła, że powinny być szerzej pokazane koszty danej inwestycji, ponieważ to też jest 
bardzo ważne.  
Zauważyła, że tutaj został tylko MOSiR. Poinformowała, że były prośby o doinwestowanie na 
przykład Skateparku na MOSiR-ze. Tam zawsze spotyka się bardzo dużo dzieci. Być może ktoś to 
zgłosi. Stwierdziła, że nad tym trzeba będzie jeszcze po prostu pomyśleć. 
 
Przewodniczący Komisji Witold Sysuła ponownie odniósł się do zapisu w Regulaminie Budżetu 
Obywatelskiego (§ 1 pkt 8), który jego zdaniem jest bardzo ogólny. Nie wie, co on zmienia. Jego 
zdaniem daje tylko takie duże pole do dyskredytowania wniosków, bo co to znaczy, że będzie później 
generować wysokie koszty? Co to znaczy wysokie, wielkie? Dla jednego wielkie są takie, dla innego 
inne. Wydaje mu się, że ten zapis jest zbyt ogólny i w gruncie rzeczy niewiele mówiący, dlatego też 
należałoby go zmienić, poprawić jakiś na bardziej precyzyjny, bądź w ogóle usunąć. Oczywistym jest, 
że sama konwencja „konsultacje społeczne” daje organizatorom tych konsultacji duże możliwości w 
sprawie nie realizowania jakichś konkretnych wniosków, zwłaszcza że teraz pojawił się zapis mówiący 
o tym, że wszelkie wnioski muszą być realizowane w roku budżetowym, w którym zostały zgłoszone, 
czyli nie można ich odkładać i przesuwać. Jego zdaniem ten zapis należałoby usunąć.  
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Uważa, że dobrą decyzją było wyeliminowanie szkół z Budżetu Obywatelskiego, ponieważ 
rzeczywiście zadania własne Urzędu Miasta, Miasta polegają na tym, żeby realizować potrzeby 
inwestycyjne szkół, tak samo jak i innych jednostek organizacyjnych. Zwłaszcza, że Pan Burmistrz o 
tym mówił w kampanii wyborczej. Oznajmił, że on opiera się na jego słowach i się z nimi zgadza. Dla 
niego też jest ważne, żeby to wyeliminować, ponieważ Miasto powinno spełniać potrzeby 
inwestycyjne jednostek organizacyjnych. Tutaj projekty muszą rzeczywiście być zgłaszane przez ludzi. 
Ludzie mają jakieś potrzeby, zgłaszają projekty i organizują się, próbują coś zrobić.  
Zauważył problem niskiej frekwencji w głosowaniu na projekty w ramach Budżetu Obywatelskiego. 
Zasugerował, że należałoby podjąć działania, które spowodowałyby większe zaangażowanie się 
mieszkańców tę sprawę. Dodał, że nie wie jaka wcześniej była frekwencja, czy te 2900 jak ostatnio. 
Teraz należy się spodziewać, że pewnie jeszcze mniej, bo zmieniamy sposób głosowania. Kiedyś to 
nie był obowiązek. Przypomniał, że Bielsk jako jeden z pierwszych wszedł w realizację tego projektu. 
Teraz miasta na prawach powiatu mają już ustawowy obowiązek, natomiast Bielsk chyba nie. Uważa, 
że to dobra, fajna inicjatywa, tylko potrzebne jest większe zaangażowanie i wola ludzi, żeby brać 
udział w tym projekcie, a nie tylko żeby robić, aby robić. 
 
Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos (Ad Vocem) poinformowała, że jest pomysł 
przedyskutowany już z dyrektorami szkół podstawowych, żeby od września uruchomić taki mały 
szkolny Budżet Obywatelski. Każda szkoła podstawowa dostanie niedużą pulę pieniędzy, uczniowie 
będą mogli wysunąć 3 projekty i odbędzie się głosowanie. To będzie taka trochę nauka postaw 
obywatelskich, samorządowych. Dodała, że tu chodzi o inicjatywę i uczenie Budżetu Obywatelskiego.  
 
Członek Komisji Piotr Daniło (Ad Vocem) stwierdził, że jeżeli chodzi o głosowanie nad projektami i w 
ogóle o ich popularyzację, to jego zdaniem nie należy to do władz miejskich, a raczej do samych 
projektodawców, wnioskodawców. To im przede wszystkim powinno zależeć na tym, żeby te 
projekty zostały zrealizowane, żeby uzyskały jak największą popularność i odpowiednie wyniki, żeby 
cieszyły się odpowiednim zainteresowaniem głosujących. Zauważył, że to jest inicjatywa obywatelska 
i powinna taka pozostać. Miasto powinno być w tym momencie bezstronne i nie angażować się w 
popieranie tych, czy innych konkretnych projektów, a raczej pozostawić to mieszkańcom Bielska. 
Odniósł się również do niejasności przepisu, zamieszczonego w Regulaminie Budżetu 
Obywatelskiego (§ 1 pkt 8). On również uważa, że ten zapis jest bardzo nieprecyzyjny i być może 
należałoby ustalić chociażby taką szacunkową granicę nieprzekraczalnych kosztów. Zgodził się z tym, 
że trzeba by było nieco zmienić ten zapis. W jaki sposób? Być może właśnie poprzez ustalenie jakiejś 
dolnej granicy tych ponoszonych kosztów. 
 
Przewodniczący Komisji Witold Sysuła (Ad Vocem) stwierdził, że być może nieprecyzyjnie się 
wypowiedział, być może źle został zrozumiany. Przyznał, że Miasto przy głosowaniu na projekty w 
ramach Budżetu Obywatelskiego powinno być bezstronne, natomiast chodziło mu o to, żeby 
rozpowszechnić samą ideę Budżetu Obywatelskiego jeszcze bardziej, niż to dotychczas zrobiono. 
Oznajmił, że wcale nie miał na myśli, żeby Miasto angażowało się w popieranie jakichkolwiek 
projektów, bo to by było już zupełnie bezsensowne. Chodziło mu o to, żeby nie 2900 ludzi głosowało, 
tylko trochę więcej, kilkakrotnie więcej. Zauważył, że jest ponad 19 tys. dorosłych, którzy mogą brać 
udział w wyborach, a tutaj nie ma takich ograniczeń wiekowych, czyli tych ludzi może być jeszcze 
więcej. Stwierdził, że te niepełne 3 tys. to jest raczej niewielki procent. Wyjaśnił, że o to mu chodziło, 
a nie o angażowanie się w jakieś konkretne projekty.  
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Komisji Witold Sysuła zamknął dyskusję 
i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie miasta Bielsk Podlaski konsultacji 
społecznych w sprawie Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu miasta na 2025 rok. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Karol Boćkowski, Piotr Daniło, Tomasz Hryniewicki, Witold Sysuła 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Witold Sysuła podał wyniki głosowania i 
stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i 
trybu udzielania ulg w spłacie oraz niedochodzenia należności pieniężnych mających charakter 
cywilnoprawny, przypadających Miastu Bielsk Podlaski lub jej jednostkom organizacyjnym oraz 
warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie 
pomocą publiczną, a także wskazania organów lub osób uprawnionych do udzielania tych ulg. 
 
Przewodniczący Komisji Witold Sysuła otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Członek Komisji Piotr Daniło poprosił o krótkie wyjaśnienie. Zapytał, czy tu chodzi tylko i wyłącznie o 
dostosowanie obowiązującej uchwały do przepisów unijnych? Czyli po prostu nic tutaj nie mamy?  
 
Skarbnik Miasta Anna Szkoda potwierdziła, że to dotyczy tylko dopełnienia pewnych zgodności z 
procedurami, z nadrzędnymi aktami i wydłużenia tego terminu, ponieważ gdybyśmy nie dokonali tej 
zmiany, to nasze procedury obowiązywałyby do 30 czerwca i po tym czasie nie byłoby zasad 
udzielania tych ulg. W tej chwili nadrzędną zasadą jest konieczność konsultowania takich przepisów z 
Prezesem Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów oraz z Ministrem Rolnictwa i Rozwoju Wsi. 
Oba te organy zostały poproszone o opinię i mamy już z nimi uzgodnienia. Dodała, że chodzi tylko o 
proceduralną zmianę. W treści zostały zmienione tylko te pozycje, które wynikały z ustaw. 
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Komisji Witold Sysuła zamknął dyskusję 
i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 
udzielania ulg w spłacie oraz niedochodzenia należności pieniężnych mających charakter 
cywilnoprawny, przypadających Miastu Bielsk Podlaski lub jej jednostkom organizacyjnym oraz 
warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie 
pomocą publiczną, a także wskazania organów lub osób uprawnionych do udzielania tych ulg. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Karol Boćkowski, Piotr Daniło, Tomasz Hryniewicki, Witold Sysuła 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Witold Sysuła podał wyniki głosowania i 
stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Sprawozdanie Burmistrza Miasta Bielsk Podlaski z realizacji rocznego programu współpracy Miasta 
Bielsk Podlaski z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 
2023. 
 
Przewodniczący Komisji Witold Sysuła otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji Witold Sysuła uznał, że członkowie 
Komisji zapoznali się z przedłożonym sprawozdaniem. 
 
Raport z monitoringu „Lokalnego Programu Rewitalizacji Miasta Bielsk Podlaski na lata 2017-2023” 
za rok 2023. 
 
Przewodniczący Komisji Witold Sysuła otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji Witold Sysuła uznał, że członkowie 
Komisji zapoznali się z przedłożonym raportem. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych w Bielsku Podlaskim 
oraz określenia granic ich obwodów. 
 
Przewodniczący Komisji Witold Sysuła otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Komisji Witold Sysuła zamknął dyskusję i 
poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych w Bielsku Podlaskim 
oraz określenia granic ich obwodów. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Karol Boćkowski, Piotr Daniło, Tomasz Hryniewicki, Witold Sysuła 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Witold Sysuła podał wyniki głosowania i 
stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli Rady Miasta Bielsk Podlaski do składu 
Bielskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego czwartej kadencji. 
 
Przewodniczący Komisji Witold Sysuła otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Członek Komisji Piotr Daniło zwrócił uwagę na to, że na jednej z poprzednich komisji zostały już 
zgłoszone dwie kandydatury na przedstawicieli Rady Miasta, więc jego zdaniem nie ma sensu 
wysuwać innych kandydatur i nad tym głosować.  
 
Podczas dyskusji poza mikrofonem okazało się, że sugestia Pana Piotra Daniły jest błędna – mimo 
braku nowych kandydatur na przedstawicieli Rady Miasta Bielsk Podlaski do składu Bielskiej Rady 
Działalności Pożytku Publicznego czwartej kadencji, projekt uchwały i tak należało poddać pod 
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głosowanie, dlatego też wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Komisji Witold 
Sysuła zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli Rady Miasta Bielsk Podlaski do składu Bielskiej 
Rady Działalności Pożytku Publicznego czwartej kadencji. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Karol Boćkowski, Piotr Daniło, Tomasz Hryniewicki, Witold Sysuła 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Witold Sysuła podał wyniki głosowania i 
stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego miasta Bielsk Podlaski. 
 
Przewodniczący Komisji Witold Sysuła otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Komisji Witold Sysuła zamknął dyskusję i 
poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego miasta Bielsk Podlaski. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Karol Boćkowski, Piotr Daniło, Tomasz Hryniewicki, Witold Sysuła 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Witold Sysuła podał wyniki głosowania i 
stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej oddanej w 
użytkowanie wieczyste położonej w Bielsku Podlaskim przy ul. Jana Pawła II. 
 
Przewodniczący Komisji Witold Sysuła otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Członek Komisji Piotr Daniło zauważył, że w projekcie uchwały nie ma wymienionego podmiotu. 
Zapytał czy dobrze rozumie, że nie można podać nazwy podmiotu kupującego tę nieruchomość, 
ponieważ zdecydowały jakieś względy prawne? 
 
Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos (Ad Vocem) wyjaśniła, że jeżeli kwota sprzedaży przekracza 
100 tys. zł, to Rada Miasta musi wyrazić zgodę. Zauważyła, że w materiałach znajduje się dokładna 
mapka. Dodała, że to jest nieruchomość gruntowa oddana w użytkowanie wieczyste i przekracza 100 
tys. zł, dlatego też jest taka zasada, że radni po prostu proceduralnie muszą wyrazić zgodę.  
 
Członek Komisji Piotr Daniło (Ad Vocem) poprosił o wyjaśnienie pewnych niejasności, które pojawiły 
się w uzasadnieniu do uchwały. Mianowicie, w punkcie 2 ostatnie dwa zdania brzmią: „Od chwili 
zawarcia umowy o oddanie gruntu w użytkowanie wieczyste upłynął okres 31 lat. Tym samym został 
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spełniony wymóg 10-letniego terminu trwania prawa użytkowania wieczystego dopuszczającego 
możliwość sprzedaży”. Natomiast w następnym akapicie jest taki zapis: : „Obecny użytkownik 
wieczysty będący przedsiębiorcą prawo użytkowania wieczystego gruntu wyodrębnionego w wyniku 
podziału nabył w roku 2019 w celu prowadzenia działalności gospodarczej”. Zauważył, że według 
tego cytowanego przez niego ostatniego zapisu nie ma zachowanego 10-letniego terminu. W 
związku z tym poprosił o wyjaśnienie, dlaczego właśnie ten podmiot ma prawo pierwokupu.  
 
Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Paweł Korniluk poinformował, że prawo użytkowania 
wieczystego jest prawem zbywalnym i przedsiębiorca nabył tę nieruchomość wcześniej. Oznajmił, że 
musi jednak sprawdzić w aktach, czy tam nie było zmiany formy przedsiębiorstwa. Dodał, że to były 
grunty po „Bielmleku”. Później była zmiana właściciela ze Spółdzielni Mleczarskiej „Bielmlek” na 
Mlekovitę i nabyła ją firma produkująca znicze. Wyjaśnił, że prawo użytkowania wieczystego jest 
prawem zbywalnym, dlatego też oni mieli prawo kupić tę nieruchomość. Wydaje mu się, że 10-letni 
termin jest tutaj spełniony, jednak musiałby jeszcze zerknąć w akta. Oznajmił, że tym razem 
podmiotem kupującym tę nieruchomość jest osoba fizyczna prowadząca działalność, dlatego też 
podlega ochronie danych osobowych.  
 
Członek Komisji Piotr Daniło (Ad Vocem) zapytał czy to, że prawo użytkowania wieczystego jest 
prawem zbywalnym, oznacza, że organ udzielający użytkowania wieczystego ma prawo pierwokupu?  
 
Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Paweł Korniluk wyjaśnił, że tak, jest prawem 
zbywalnym i przy zbyciu użytkowania wieczystego za każdym razem jest zawierana umowa 
przedwstępna, natomiast organ udzielający użytkowania wieczystego ma prawo pierwokupu. 
Dlatego też za każdym razem w przypadku przeniesienia własności właściciel gruntu gmina miejska 
Bielsk Podlaski wydaje postanowienie, czy skorzysta z prawa pierwokupu.  
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Komisji Witold Sysuła zamknął dyskusję 
i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej oddanej w 
użytkowanie wieczyste położonej w Bielsku Podlaskim przy ul. Jana Pawła II. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Karol Boćkowski, Piotr Daniło, Tomasz Hryniewicki, Witold Sysuła 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Witold Sysuła podał wyniki głosowania i 
stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Bielsk Podlaski w 2024 r. 
 
Przewodniczący Komisji Witold Sysuła otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Członek Komisji Piotr Daniło zauważył, że do opieki nad zwierzętami na terenie gminy miejskiej 
zostało wyznaczone schronisko dla zwierząt „Sonieczkowo”. Zapytał w jaki sposób zostało wybrane 
akurat to schronisko? Czy to się stało w trybie przetargu? 
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Skarbnik Miasta Anna Szkoda poinformowała, że w tej chwili Schronisko jest prowadzone w formie 
stowarzyszenia bądź też fundacji. Zostało mu powierzone zadanie Miasta w postaci opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi, dlatego też płacimy dla niego dotację, która zostanie rozliczona zgodnie z 
przepisami obowiązującymi dotacje, czyli zwrot dotacji, rozliczenie dotacji – tak jak wynika to z 
ustawy o finansach publicznych. 
 
Członek Komisji Piotr Daniło (Ad Vocem) oznajmił, że chodziło mu o sam tryb wyboru akurat tego 
Schroniska. Zapytał, czy to był tryb konkursowy, czy przetarg, ponieważ tu następuje wydatek ze 
środków publicznych. 
 
Skarbnik Miasta Anna Szkoda odpowiedziała, że to na pewno był konkurs. Dodała, ze posiada taką 
informację, ponieważ przez Referat Finansowo-Budżetowy przechodzą tego typu dokumenty. 
Oznajmiła, że jeżeli istnieje potrzeba szczegółowego wyjaśnienia danego zagadnienia, to można 
poprosić jednego z pracowników Referatu Oświaty i Kultury, ponieważ oni są autorem tego projektu. 
 
Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos (Ad Vocem) odniosła się do słów Pana Piotra. Stwierdziła, 
że taniej nie znaczy lepiej. Poinformowała, że kiedyś mieli problemy z pewnym schroniskiem i jak 
zjawiła się tam kontrola, to natychmiast je zmienili. Oznajmiła, że w przypadku wyboru obecnego 
schroniska był konkurs z uwzględnieniem różnych humanitarnych warunków. 
 
Członek Komisji Piotr Daniło (Ad Vocem) stwierdził, że jak dobrze rozumie, miejscy urzędnicy przed 
dokonaniem wyboru schroniska najpierw dokonują wizytacji, kontroli i zapoznają się ze sposobem 
funkcjonowania takiego podmiotu.  
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Komisji Witold Sysuła zamknął dyskusję 
i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Bielsk Podlaski w 2024 r. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Karol Boćkowski, Piotr Daniło, Tomasz Hryniewicki, Witold Sysuła 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Witold Sysuła podał wyniki głosowania i 
stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Podlaskiego Komendanta Wojewódzkiego Policji w 
Białymstoku informacji o kandydatach na ławników. 
 
Przewodniczący Komisji Witold Sysuła otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Komisji Witold Sysuła zamknął dyskusję i 
poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Podlaskiego Komendanta Wojewódzkiego Policji w 
Białymstoku informacji o kandydatach na ławników. 
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Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Karol Boćkowski, Piotr Daniło, Tomasz Hryniewicki, Witold Sysuła 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Witold Sysuła podał wyniki głosowania i 
stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji do spraw Inwestycji, Gospodarki 
Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 
Rady Miasta Bielsk Podlaski 
 
Przewodniczący Komisji Witold Sysuła otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Komisji Witold Sysuła zamknął dyskusję i 
poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji do spraw Inwestycji, Gospodarki 
Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 
Rady Miasta Bielsk Podlaski. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Karol Boćkowski, Piotr Daniło, Tomasz Hryniewicki, Witold Sysuła 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Witold Sysuła podał wyniki głosowania i 
stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Dotyczy punktu nr 5 
Opracowanie planu pracy Komisji na II półrocze 2024 r. 
 
Przewodniczący Komisji Witold Sysuła otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Członek Komisji Piotr Daniło zauważył, że zapewne w listopadzie zostanie przekazany Komisji 
projekt budżetu miasta na przyszły 2025 rok. Wobec tego zasugerował, czy nie warto by było 
umieścić w porządku obrad na listopad bądź w grudzień szczegółowego punktu, czyli zapoznanie się 
albo wydanie opinii na temat projektu budżetu miasta na rok 2025? 
 
Przewodniczący Komisji Witold Sysuła zapytał, czy to jest wniosek? 
 
Członek Komisji Piotr Daniło potwierdził, że zgłasza to jako wniosek, może w miesiącu grudniu, czyli 
przed sesją Rady Miasta, kiedy zapewne będzie podejmowana uchwała w sprawie uchwalenia 
budżetu miasta. 
 
Sekretarz Miasta Jolanta Mierzwińska wyjaśniła, że projekt budżetu Burmistrz przedkłada Radzie 
Miasta do 15 listopada. To też jest termin, kiedy na sesję listopadową są już szykowane materiały. 
Budżet nie jest jeszcze przedmiotem obrad listopadowej sesji, jednak na pewno będzie rozpatrywany 
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podczas sesji grudniowej, ponieważ w planie pracy Rady Miasta na ten rok w grudniu jest właśnie 
przyjęcie budżetu miasta na 2025 rok. Dodała, że to będzie tylko powieleniem tematyki, która już 
jest w planie pracy ujęta, bo i tak Komisja obligatoryjnie będzie rozpatrywała ten temat.  
 
Członek Komisji Piotr Daniło oznajmił, że w takim razie rezygnuje z tego wniosku.  
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Komisji Witold Sysuła zamknął dyskusję 
i poddał pod głosowanie proponowany plan pracy Komisji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Opracowanie planu pracy Komisji na II półrocze 2024 r. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Karol Boćkowski, Piotr Daniło, Tomasz Hryniewicki, Witold Sysuła 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Witold Sysuła podał wyniki głosowania i 
stwierdził, że Komisja przyjęła plan pracy Komisji na II półrocze 2024 roku (plan pracy stanowi 
załącznik nr 2 do papierowej wersji protokołu). 
 
Dotyczy punktu nr 6 
Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 
 
Przewodniczący Komisji Witold Sysuła otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Członek Komisji Piotr Daniło oznajmił, że ma dwie sprawy, jedną mniejszej wagi, drugą troszeczkę 
większą. Pierwsza sprawa dotyczy organizacji ruchu na jednej z ulic, a konkretnie ul. Orzeszkowej i jej 
skrzyżowanie z ul. Dubiażyńską. Zauważył, że jest to bardzo niebezpieczny punkt, ponieważ na 
rogowej prywatnej posesji jest dość wysokie ogrodzenie i kierowcy, którzy wyjeżdżają z ul 
Orzeszkowej, mają ograniczoną widoczność i mogą zagrażać bezpieczeństwu pieszych i rowerzystów, 
którzy poruszają się chodnikiem od strony ul. Słowackiego. Zaproponował, żeby zmienić 
oznakowanie i postawić w tym miejscu znak „STOP”. Dzięki temu kierowcy będą przykładali większą 
uwagę. Dodał, że to jest droga zarówno dla ruchu rowerowego, jak i dla ruchu pieszego. On sam 
nieraz jadąc rowerem, czy idąc pieszo w ostatniej chwili musiał bardzo mocno hamować, ponieważ 
akurat przed tym przejściem dla pieszych pojazdy nie wyhamowywały, tylko dojeżdżały aż do ul. 
Orzeszkowej, powodując zagrożenie. Dodał, że chodzi tylko o zmianę oznakowania i według niego 
jest to na tyle błaha sprawa, że nie ma sensu zgłaszać wniosku na piśmie.  
Poinformował, że druga sprawa dotyczy uporządkowania terenu przy stadionie na przedłużeniu ul. 
Żurawiej. Dodał, że to są obszary położone nad ciekiem wodnym. Po wykonaniu przebudowy boiska 
na stadionie MOSiR-u jego powierzchnia została bardzo mocno zdewastowana. Tymczasem z tego 
terenu do tej pory korzystało bardzo wielu mieszkańców, którzy tamtędy spacerowali i skracali sobie 
drogę z ul. Dubiażyńskiej do sklepów znajdujących się na ul. Sportowej. W tym momencie 
praktycznie nie ma możliwości poruszania się tamtędy, a to jest taki ciekawy teren, gdzie ludzie 
spacerowali sobie w celach rekreacyjnych. Poprosił o uporządkowanie terenu – usunięcie gałęzi i 
wyrównanie powierzchni w celu umożliwienia poruszania się tam mieszkańców. 
 
Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos odpowiedziała, że poruszała temat uporządkowania tego 
terenu kilka razy w roku, bo tamtędy ludzie chodzą do sklepów. Prosiła nawet o jakiś ciąg pieszy ze 
starych płytek chodnikowych. Poinformowała, że jeśli przyjdzie się do Urzędu i poprosi, to zostanie 
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wysłana ekipa, która trochę tam posprząta. Zauważyła, że teraz na szczęście nie ma tam grup ludzi, 
które kiedyś nagminnie przesiadywały na tych terenach. Przyznała, że jest tam duży nieład. 
Oznajmiła, że jutro poprosi, żeby trochę wysprzątać ten teren. Dodała, że w tym miejscu należałoby 
zrobić ciąg pieszy, ponieważ tamtędy chodzą ludzie. 
 
Przewodniczący Komisji Witold Sysuła przypomniał, że kilka tygodni temu w mediach zaczęto mówić 
o piśmie z Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie wskazania miejsc do wykorzystania przy 
masowym napływie cudzoziemców na terytorium Rzeczpospolitej Polskiej. To pismo trafiło do 
samorządów. Poprzez Starostwo Powiatowe trafiło również i do Pana Burmistrza. Poinformował, że 
poprosił Pana Burmistrza o to, żeby podzielił się informacją na temat wpływu tego pisma i jego 
odpowiedzi. Dzisiaj otrzymał tę odpowiedź, z której się cieszy. Pan Burmistrz w odpowiedzi 
Starostwu na to pismo jako pośrednikowi w tej sprawie poinformował, że nie ma takich miejsc do 
wykorzystania w Bielsku Podlaskim przy masowym napływie cudzoziemców. Chciał, żeby ta 
informacja wybrzmiała w przestrzeni publicznej, ponieważ jego zdaniem jest to ważna sprawa, która 
interesuje wielu mieszkańców miasta.  
 
Zastępca Burmistrza Miasta Iwona Kołos poinformowała w ramach ciekawostki, że na stronie 
internetowej Urzędu Miasta powstał tak zwany samorządowy „Gospodarny Bielsk Podlaski”. Tam 
będą regularnie umieszczane wszystkie informacje dotyczące harmonogramu koszenia, sprzątania, 
inwestycji, które się będą pojawiały i będą miały wpływ na życie mieszkańców. Poprosiła o 
ewentualne udostępnienie „Gospodarnego Bielska Podlaskiego”. Dodała, że po raz pierwszy ukazało 
się to wczoraj i był duży odzew, ludzie raczej to zaakceptowali. Wiąże się to z tym, że dostajemy jako 
władze bardzo dużo zapytań, kiedy dane tereny będą skoszone lub sprzątnięte. Teraz co tydzień w 
poniedziałek na stronie internetowej Urzędu Miasta będzie zamieszczany harmonogram prac i 
inwestycji w Bielsku Podlaskim.  
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Komisji Witold Sysuła podziękował 
wszystkim za udział w posiedzeniu i zamknął obrady Komisji. 
 
Na powyższym protokół zakończono. 
 
Protokołowała: 
A. Andrejuk 
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